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Burmistrz Gminy Pniewy 

Jarosław Szurka 

Za pośrednictwem  

Przewodniczącego Rady Miejskiej Pniewy 

Pawła Prętkiego 

 

Zapytanie. 

W oparciu o art. 24 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r (t.j. Dz.U. z 2024 r. 

poz. 609) proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania. 

W wykazie przedsięwzięć będącym załącznikiem 2 do obowiązującej Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2024-2032 w punkcie 1.3.2.3 jest zapisane przedsięwzięcie 

„Budowa skateparku przy ul. Ks. Kan. M.Maciejewskiego w Pniewach - zaspokojenie potrzeb 

mieszkańców” z terminem realizacji 2021-2024. 

Jaki jest powód nie złożenia przez Gminę Pniewy wniosku o dofinansowanie realizacji tego 

przedsięwzięcia w ramach programu Ministerstwa Sportu i Turystyki „Sportowa Polska”, 

który zapewniał dofinansowanie w wysokości ok 50%? 

Czy Burmistrz planuje przedstawić Radzie Miejskiej Pniewy inny sposób i/lub termin realizacji 

tego przedsięwzięcia, w które zostało już zaangażowane ok 100 tys. zł. środków publicznych? 

 

 

Z poważaniem 

      Radny Krzysztof Matuszak 
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